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Geachte leden van de raad van Maastricht, 

 

Naar aanleiding van de stadsronde van 13 september 2016 is door de fractie van de Partij van de 

Arbeid nog een aantal aanvullende vragen gesteld over de APV glasregeling. In deze memorie van 

antwoord worden deze vragen beantwoord. 

 

1. uit ervaringen en reacties van horecaondernemers vernemen we dat er nog steeds een 

aanzienlijk aantal ondernemers is dat de voorkeur geeft aan glas; waarom kan het invullen 

van deze maatregel niet op vrijwillige deelname van de ondernemers blijven, zoals 

(succesvol) gedaan in de pilot? 

 

Antwoord: 

Het voorgestelde glasverbod is primair ingegeven vanuit veiligheidsoverwegingen. Vrijwillige 

deelname of het differentiëren tussen verschillende straten of gebieden neemt de veiligheidsrisico’s 

niet weg. Daarnaast leidt het tot onduidelijkheid voor de carnavalsvierders en handhavers. Kortom: 

het is niet handhaafbaar. De grote meerderheid van de ondernemers met raamverkoop en/of een 

buitenbar heeft voorts aangegeven hier niet voor te zijn (zie de tabel bij vraag 8). Zij vrezen 

oneerlijke concurrentie. Overigens was bij de proef in 2016 was ook geen sprake van vrijwilligheid. 

2. graag tijdig een meer uitgebreide tabel (of toelichting op de bestaande tabel) over de af- en 

toename van gewonden; graag erbij vermelden waar en wanneer deze tellingen hebben 

plaatsgevonden? 

 

Antwoord: 

Behandelingen snijwonden als gevolg van glas door EHBO op het Vrijthof gedurende de  

3 carnavalsdagen. 

 

Jaar Behandelingen 

Glas Vrijthof 

2012 72 
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2013 65 

2014 73 

2015 215 

2016 44 

 

Totaal overzicht behandelingen door EHBO-post op het Vrijthof. 

 

Aard van de  

verwondingen  

2013 2014 2015 2016 

Glasverwondingen 65 73 215 44 

Alcohol/Drugs 28 22 52 39 

Overig 61 56 64 63 

 

In totaal werden in 2016 13 personen met verschillend letsel doorgeleid naar het AZM. 

 

Bekend is dat binnen de horecazaken ook verwondingen worden behandeld. Door enkele 

ondernemers is gemeld dat zij dit jaar een duidelijke afname van het aantal behandelingen hebben 

ervaren. 

 

3.  hoe wordt (bij invoering van deze maatregel) gecontroleerd/gehandhaafd dat horeca-

uitbaters en carnavalsvierders zich hieraan houden? 

 

Antwoord: 

Er wordt jaarlijks met de verschillende handhavers van gemeente en politie een 

handhavingsstrategie opgesteld. Dit verbod zal in deze strategie worden meegenomen. De 

handhaving richt zich in eerste instantie op het aanspreken en voorlichten, aangezien het een nieuw 

verbod betreft. Het is niet vanzelfsprekend dat alle carnavalsvierders bekend zijn met het verbod. 

Daarbij zal worden aangegeven dat de handhavers mogelijkheden hebben om op te treden en te 

verbaliseren. Zij zullen dat ook zeker doen bij escalaties en situaties waarbij de openbare orde 

ernstig verstoord wordt. Ondernemers worden vooraf op de hoogte gebracht van de 

handhavingsstrategie. Voorts geldt dat ondernemers met buitenbars en raamverkoop aan de 

vergunning worden gehouden. Bij (herhalend) overtreden van de voorschriften van de vergunning 

voor buitenbuffet en/of raamverkoop zal deze worden ingetrokken. 

4. wordt er ook gecontroleerd en gehandhaafd op carnavalsvierders en -karren die glas 

meenemen; ook op bijv. flesjes bier, fris en mixdrankjes? 

 

Antwoord: 

Het verbod geldt voor het hele gebied binnen de singels van de binnenstad. Dit betreft het gebied 

tussen de navolgende straten: Wilhelminasingel, Avenue Ceramique, J.F. Kennedysingel, 

Hertogsingel, Bisschopsingel, Statensingel, Maagdendries, Boschstraat (incl. Bassin), van 

Hasseltkade en Wilhelminabrug. Het geldt dus voor alle carnavalsvierders, met of zonder 

carnavalskar binnen dit gebied. Er zal dan ook worden gecontroleerd op carnavalskarren en bij 

individuele carnavalsvierders in de lijn zoals bij vraag 3 is aangeduid. 
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5. is de handhaving/politiecapaciteit op dit moment toereikend om bij invoering van deze 

maatregel adequaat op te treden? 

 

Antwoord: 

De handhaving zal binnen de bestaande capaciteit en binnen de in juni 2015 vastgestelde prioritering 

plaatsvinden. Bij de evaluatie van carnaval 2017 zal de vraag of de capaciteit voldoende was worden 

meegenomen. 

6. is de geplande capaciteit meer of minder dan andere jaren waarbij hier niet op gehandhaafd 

hoeft te worden? 

 

Antwoord: 

De capaciteit wordt tijdens carnaval 2017 niet aangepast. De evaluatie in 2017 zal onder andere 

duidelijkheid verschaffen of in de toekomst wijziging in de capaciteit nodig is. 

7. wie waren uitgenodigd voor de stadsronde (graag de lijst met genodigden delen)? 

 

Antwoord: 

Voor de stadsronde zijn voorstanders en tegenstanders uitgenodigd alsmede Koninklijk Horeca 

Nederland (als vertegenwoordiger van de totale branche). De tegenstanders met een buitenbar en/of 

raamverkoop zijn allen uitgenodigd. Onderstaand de volledige lijst: 

Koninklijk Horeca Nederland Theo Coenegracht 

Horeca Tom Haemakers 

Horeca Eppo Trouwborst 

Horeca Bert Didderen 

Horeca John Paulus 

Horeca Erik Crijns 

Horeca Oscar Mans 

Horeca Eric Smeets 

Horeca Ursula Garnier 

Horeca Roel Rutten 

Horeca Dennis Strous 

Politie OOV 

Brandweer OOV 

Ghor OOV 

Tempeleers Secretaris 

 

8.  graag de cijfers gedetailleerder verstrekken over het aantal ondernemers dat vooraf 

gevraagd zijn mee te denken, hoeveel positieve en hoeveel negatieve reacties zijn 

geweest? 
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Antwoord: 

Voor carnaval 2016 heeft de gemeente bij 131 horecaondernemers binnen de singels een brief  

bezorgd over carnaval in het algemeen en over deze pilot in het bijzonder. Dit zijn horecazaken die 

met carnaval geopend zijn en drank verkopen. Al deze zaken beschikken over een geldige Drank- en 

Horecawetvergunning. In de brief werd een oproep gedaan tijdig vergunningen aan te vragen voor 

buitentaps en/of raamverkoop. Op basis van de ontvangen vergunningaanvragen zijn in 2016 de 

navolgende vergunningen verstrekt: 

 37 vergunningen voor een buitenbuffet; 

 11 vergunningen voor raamverkoop. 

 

Voorstanders kunststof 

Door de voorstanders (31 ondernemers) van het gebruik van kunststof is een convenant 

ondertekend. Deze ondernemers bevestigen in dit convenant dat zij kunststof buiten en binnen hun 

horecazaak gebruiken tijdens carnaval 2016 (convenant is bijgevoegd). 

Het betreft hier ondernemers die een vergunning hebben voor een buitentap of raamverkoop: 

 27 met buitenbuffet; 

 4 met raamverkoop. 

De ondernemers die binnen glas wensten te behouden, maar buiten kunststof wilden gebruiken, 

steunden de pilot wel, maar hebben het convenant niet getekend. Wij hebben het in dit geval over 11 

ondernemers met buitentap of raamverkoop. Deze ondernemers hebben wel het kunststof drinkgerei 

aangeschaft om buiten te gebruiken. 

 

Tegenstanders kunststof 

Door de tegenstanders (19 ondernemers) is een brief gezonden aan de gemeente (brief is 

bijgevoegd): 

 3 ondernemers met een buitentap; 

 1 ondernemer met raamverkoop; 

 6 ondernemers zonder raamverkoop of buitentap; 

 2 ondernemers die na carnaval 2016 gestopt zijn; 

 3 ondernemers die ook het convenant kunststof hebben getekend; 

 2 ondernemers die zijn gesloten tijdens carnaval; 

 1 ondernemer uit Valkenburg aan de Geul; 

 1 ondernemer die per mail het initiatief kunststof steunt (zonder buitentap of raamverkoop). 

 

Gebleken is dat ten tijde van de ondertekening van deze brief nog veel onduidelijkheid heerste bij de 

ondernemers. Dat blijkt uit het feit dat enkele ondertekenaars van deze brief ook de pilot kunststof 

steunden en tevens het convenant ondertekend hebben. Uit het bovenstaande blijkt dat de mening 

van 52 (mede door de dubbelingen) ondernemers bekend was voor carnaval.  
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Overzicht voor- en tegenstanders: 

 

 Aantal % 

Totaal ondernemers binnenstad 131 100 % 

Voorstanders (bekend) 42 32 % 

Tegenstanders (bekend) 10 7 % 

Onbekend 79 61 % 

Totaal ondernemers met raamverkoop of buitenbar 48 100 % 

Voorstanders  42 88 % 

Tegenstanders  4 8 % 

Onbekend  2 4 % 

 

9.  wat waren de redenen voor negatieve reacties? 

 

Antwoord: 

De belangrijkste reden voor de tegenstanders was dat zij door het schenken uit kunststof in plaats 

van glas niet de door hen gewenste kwaliteit aan hun klanten kunnen bieden. Enkele ondernemers 

vreesden voor inkomstenderving.  
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10.  graag aangeven (bij benadering) hoeveel extra afval door de gemeente is geruimd 

vanwege de plastic bekers? 

 

Antwoord: 

Afgelopen jaar is 11.500 kg extra afval opgehaald. Dit wordt veroorzaakt door twee factoren, te 

weten de plastic bekers en een extra ophaalronde die als service aan de ondernemers heeft 

plaatsgevonden.  

 

Ingezameld 

afval 

Perscontainer/ 

extra ophaalbeurt 

Veegdienst 

Afvalunits 

Totaal 

2012 - 52.880 52.880 

2013 - 45.359 45.359 

2014 2.680 46.580 52.795 

2015 - 55.220 55.220 

2016 11.500 47.660 59.110* 

 

 

Ik vertrouw erop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 

 

 

Hoogachtend, 

 
J.M. Penn-te Strake 
Burgemeester 
 






















